
 

NOORD-bericht 19, juni 2023 

Via het Noordbericht houden we jullie maandelijks op de hoogte van ontwikkelingen rond het proces 

en de inhoud van Kindcentrum Noord. In dit Noordbericht lees je o.a. belangrijke informatie over de 

fasering van de bouw, de planning voor de medewerkersbijeenkomsten en studiedagen in het 

komende kindcentrumjaar en de opbrengsten van de onderzoeksteams.   

 

Onderzoeksteams: de opbrengsten 
in juni.  
Deze maand hebben alle 
onderzoeksteams hebben hun 
opbrengsten aangegeven. Met 13 
onderzoeksteams in totaal is dat een 
enorme opbrengst aan inzichten en  
aanbevelingen. De komende tijd gaan we 
deze opbrengsten naast elkaar leggen en 
op basis daarvan keuzes maken voor het 
vervolg. Uiteraard zijn er ook nieuwe of 
verdiepende vragen die vragen om een 
vervolg.  
 
We zullen tevens proberen om een 
samenvatting van alle opbrengsten te 
maken om met jullie te delen.  
 
 
 

We willen alle onderzoeksteams bedanken 
voor de inzet die is geleverd om te komen 
tot deze opbrengsten. De inzet, flexibiliteit 
en tijdsinvestering die jullie hebben 
geleverd, worden enorm gewaardeerd! 
Met elkaar geven we actief vorm aan ons 
kindcentrum.  
 

 
 

  



Huisvesting 

Afgelopen tijd is er gewerkt aan het 
voorlopig ontwerp. De architect heeft ook 
gekeken naar het totaal aantal vierkante 
meters ten opzichte van ons programma 
van eisen. Daaruit is gebleken dat ‘het 
hart’ te groot was en daaruit volgde een 
nieuwe tekening met een compacter 
gebouw. Bij de laatste medewerkersavond 
hebben jullie daar het resultaat van gezien 
in 3D.  
 
Een kleine toelichting op de wijzigingen:  
1. Het hart is kleiner geworden en we 

hebben de velden meer richting het 
hart gebracht.  

2. Op basis van recentere inschattingen 
van het aantal kinderen per domein, 
hebben we ervoor gekozen om het 
domein 10-12 met één veld te 
minderen en bij 3-7 een veld toe te 
voegen. Dus in totaal hetzelfde aantal 
velden maar een andere verdeling 
over de domeinen.  

3. De kantoren zijn naar de tweede 
verdieping verplaatst aan het hart, 
tussen de sporthal en kindcentrum. 
 

 

 

Hoe nu verder?  

We zijn nu op het punt dat we een ‘go’ 
willen van de gemeente om naar de 
volgende fase te gaan, namelijk het 
definitief ontwerp. We bereiden de 
stappen voor om deze besluitvorming te 
bespoedigen. 
 

 

Fasering van de bouw.  

De aannemer heeft ook gekeken op basis 
van het voorlopig ontwerp hoe de fasering 
van de bouw het beste plaats kan vinden. 
Een belangrijke voorwaarde voor ons is 
daarbij de veiligheid voor kinderen en 
medewerkers. 
Uit het nieuwe ontwerp, waarbij de velden 
dichtbij het hart zijn geplaatst, volgt dat 
een gefaseerde bouw lastig wordt. Er 
moeten dan teveel velden tijdelijk worden 
afgesloten en ook het gebruik van het 
buitenterrein is niet geheel mogelijk 
tijdens de bouw van het hart. Voor de 
veiligheid is er daarom voor gekozen om 
de bouw van sporthal, het hart en het 
kindcentrum tegelijk uit te voeren na 
nieuwbouw van het zwembad en sloop 
van het bestaande zwembad. Dit 
resulteert wel in een latere datum waarop 
we het kindcentrum in gebruik kunnen 
nemen, namelijk augustus 2026. 
Een aardige vertraging ten opzichte van de 
eerder genoemde datum augustus 2025. 
Maar het grote pluspunt is nu dat het 
veiliger is en dat we ook als kindcentrum 
niet meer te maken hebben met 
bouwwerkzaamheden, terwijl we het 
kindcentrum al in gebruik hebben 
genomen. De inhoudelijke ontwikkelingen 
zijn niet afhankelijk van het gebouw en 
gaan daarom ook gewoon verder, zoals we 
dat stap voor stap voor ogen hebben. 
 
zzn 

 
 
Ouderbijeenkomst 24 mei 



Tijdens deze bijeenkomst nam Martijn 
Keiser, één van de architecten, ook de 
ouders mee in een virtuele rondleiding 
door het gebouw. Daarnaast kregen 
ouders meer informatie over het werken 
in domeinen, waaronder het besluit om 
niet te gaan werken op aparte locaties per 
domein, maar op alle locaties in alle 
domeinen te gaan werken, in aanloop 
naar het nieuwe gebouw. Het grootste 
deel van de avond was gereserveerd om in 
kleinere groepen met ouders in gesprek te 
gaan over hun vragen met betrekking tot 
het kindcentrum. Goed om met elkaar in 
gesprek te zijn, te horen wat er leeft en 
ook vragen te kunnen beantwoorden. 

 
 

 
 
Ontwikkelingen Zonnewijzer en 
Roelevaer  
Na de vakantie zal de samenwerking 
tussen de Roelevaer en BSO op 
Zonnewijzer een nieuwe fase ingaan. Er zal 
een derde kleutergroep starten op locatie 
Zonnewijzer. Deze setting biedt o.a. 
mogelijkheden om meer samen te werken 
rondom de 3-jarigen op Zonnewijzer.  
Om ruimte te maken voor deze 
kleutergroep, zal BSO groep De Uilen 
verhuizen naar locatie Beresterk. Hier 
liggen volop mogelijkheden om verder te 
ontwikkelen op het gebied van beweging 
en activiteitenaanbod in o.a. de 
samenwerking  met sportverenigingen.  
 
 

 
Functiehuis en organisatiestructuur 
Naast alle inhoudelijke ontwikkelingen 
richting KC Noord zijn natuurlijk ook op 
organisatorisch vlak veel stappen te 
zetten. Hoe gaat de organisatiestructuur 
van het kindcentrum er uitzien en welke 
functies passen daarin? Door de 
combinatie opvang en onderwijs hebben 
we te maken met 2 CAO’s. Het streven is 
om daarin zo veel mogelijk samenhang te 
creeëren, zodat de organisatiestructuur zo 
goed mogelijk ondersteunt wat we voor 
ogen hebben: optimaal samenwerken 
t.b.v. de kinderen in ons kindcentrum. 
Ceska Pattinaja (HR Kindkracht 0/12), 
Nancy van der Meer (HR SSBA), Marije 
Cozijn en Margreet Hoogenboom zijn aan 
de slag met deze onderzoeksvragen. Zij 
zijn actief kennis en ervaring aan het 
ophalen bij koplopers in het land op het 
gebied van integrale opvang en onderwijs. 
In het komende kindcentrum jaar zullen 
we jullie op de hoogte houden van de 
ontwikkelingen op dit gebied. 
 

 



Planning medewerkersavonden en 
studiedag 2023 
Voor het komende kindcentrumjaar zijn 
drie medewerkersavonden gepland:  

- donderdag 2 november  
- woensdag 27 maart 
- dinsdag 21 mei 

Daarnaast is één gezamenlijke studiedag 
KC Noord (opvang en onderwijs samen) 
gepland op maandag 12 februari.  

Voor de medewerkers van de 3 scholen 
gelden daarnaast de volgende 
studiedagen:  

- maandag 25 september 
- vrijdag 6 oktober 
- dinsdag 2 april 

Heb je ideeën of wensen t.a.v. de inhoud 
van de bijeenkomsten, laat het ons weten! 
 

 
 

M&M on tour 
Als projectleiders zijn wij, Margreet en 
Mandy, dagelijks bezig met KC Noord. We 
weten en ervaren ook dat in de dagelijkse 
praktijk alle werkzaamheden door gaan, 
wat maakt dat KC Noord wellicht voelt als 
iets van de toekomst. Om KC Noord nog 
beter te kunnen verbinden aan ‘het hier 
en nu’ zullen wij het komende jaar vaker 
aanwezig zijn op de locaties. Denk daarbij 
aan aansluiten bij een overleg, een 
momentje van uitwisseling bij de koffie of 
juist voor een specifiek thema. Voel je vrij 
om ons eens uit te nodigen!     

Informatieboekje KC Noord 
Voor nieuwe ouders en andere 
geinteresseerden is alle basisinformatie 
over KC Noord gebundeld in een 
informatieboekje. We hebben deze als 
bijlage toegevoegd bij dit Noordbericht.  

 

 
Tot slot:  
Weet ons te vinden bij vragen!  

 

 

 
Margreet Hoogenboom, projectleider; Mandy van Veen, 
projectleider en Zonnewijzer; Joukje de Vries en Danny 
Jansen, Elckerlyc; Alex Rietbroek en Frederieke Slikker, de 
Roelevaer; Jenny van der Luit, de Klimboom; Maaike van 
Leijden, Zonnewijzer; Mariët Toorenaar, Zonnewijzer; José 
de Jong, Grote Beer;  Sonja Bakker, directeur financiën en 
bedrijfsvoering Kindkracht 0/12; Marije Cozijn, directeur 
pedagogiek en kwaliteit Kindkracht 0/12;  Hanan El Idrissi, 
beleidsmedewerker SSBA; Ariaan Bohnen, strategisch 
management/ bestuurder SSBA. 

 
 

 


